
Protokół Nr LI/2013
sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach w dniu 27 listopada 2013r.,

w sali sesyjnej tarnogórskiego Ratusza
od godz. 9:30 do godz. 17:20

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Część informacyjna.

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 23 października 2013r.

5. Pierwsze czytanie projektu budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2014 rok.

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę

i zbiorowego odprowadzania ścieków dla miasta Tarnowskie Góry na okres od dnia 1 stycznia 

2014r. do dnia 31 grudnia 2014r.”.

7. Projekt uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego odprowadzania 

ścieków. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2013 rok.

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/478/2013 Rady Miejskiej w Tarnowskich 

Górach z dnia 26 czerwca 2013 roku w sprawie określenia wysokości sumy, do której Burmistrz 

Miasta Tarnowskie Góry może samodzielnie zaciągać zobowiązania.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie akcji  nowej emisji  Agencji  Inicjatyw 

Gospodarczych S.A. w Tarnowskich Górach i pokrycia akcji wkładem pieniężnym.

12.  Projekt uchwały w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku Publicznym Nr 1 prowadzonym 

przez Gminę Tarnowskie Góry.

13. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Tarnowskich Górach na 2014 rok.

14. Interpelacje, wnioski, pytania radnych.

15. Zamknięcie obrad.

Ad. 1
Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK,  chwilą  skupienia,  modlitwy  otworzył 

obrady LI sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach. 

Następnie  na  podstawie  listy  obecności,  stwierdził  prawomocność  obrad  i  powitał  przybyłych

na sesję gości.
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Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego Protokołu.

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK,  przystępując  do  realizacji  punktu 

porządku obrad, zwrócił się do zebranych o zgłaszanie uwag i propozycji do porządku obrad.  

Radny  Jarosław  ŚLEPACZUK złożył  wniosek  formalny o  rozszerzenie  porządku  obrad

poprzez  wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  dopłat  dla  odbiorców  usług  z  zakresu 

zbiorowego  odprowadzania  ścieków (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  podpisany  przez 

siedmiu Radnych RM).

Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH poinformował, że treść projektu jest nieznana, natomiast 

idea – tak i zaproponował aby przeprowadzić dyskusję łącznie z projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

dla miasta Tarnowskie Góry na okres od dnia 1 stycznia 2014r. do dnia 31 grudnia 2014r.”.

Przewodniczący Rady Miejskiej –  Stanisław  KOWOLIK poinformował,  że  zostały  spełnione 

wymagania regulaminowe i wobec braku dalszych głosów przystąpił do głosowania:

 złożonego przez Radnego Jarosława ŚLEPACZUKA wniosku:

Głosowanie: 
19 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został  przyjęty                                                            

 porządku obrad, zawierającego przyjęte zmiany:

Głosowanie: 
19 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”.

Porządek obrad LI sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach został przyjęty. 
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Ad. 3 
Kolejnym punktem porządku obrad była część informacyjna.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
– Franciszek NOWAK wraz z Burmistrzem Miasta – Arkadiuszem CZECHEM, złożyli życzenia 

Radnym, którzy obchodzili urodziny.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK, w  ramach  części  informacyjnej 

zakomunikował, że w okresie między sesjami, wpłynęły do Rady Miejskiej pisma w różnej kategorii 

spraw;  poinformował,  że  były  to  m.in.:  zaproszenia,  pisma  informacyjne,  postulaty,  pisma

o  charakterze  okolicznościowym  oraz  korespondencja  z  Radami  Dzielnic.  Zwrócił  uwagę

na  niektóre  z  nich  i  jednocześnie  zainteresowanych  Radnych,  zaprosił  do  zapoznania  się

z całością korespondencji w Biurze Rady Miejskiej:

*25 października br. – Burmistrz Miasta przekazał pismo Wicemarszałek Województwa Śląskiego 

dotyczące projektu Strategii  Rozwoju Systemu Transportu Województwa Śląskiego /KRPMiOŚ, 

KPiB, wszyscy Radni RM/. 

W tym temacie odbyło się wspólne posiedzenie KPiB oraz KRPMiOŚ, które pozytywnie zaopinio-

wały przedstawiony projekt.

*28  października  br. –  Burmistrz  Miasta  przekazał  pismo  Prezydenta  Miasta  Zduńska  Wola

ws. współpracy na rzecz rewitalizacji Magistrali Węglowej /KRPMiOŚ/.

*31  października  br.  –  Naczelnik  Urzędu  Skarbowego  przekazał  informację  nt.  otrzymanych 

oświadczeń  majątkowych  /nieprawidłowości:  GŁADKI  Piotr,  KOWALSKI  Feliks,  OLEŚ  Monika,

PYLA Marek/ - wszyscy z nich złożyli już odpowiednie korekty.

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  nadmienił,  że  informacja  o  dokonanej  analizie  oświadczeń 

majątkowych  złożonych  przez  Radnych  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach,  została 

przedstawiona na sesji w dniu 26 czerwca br.

*31  października  br. –  Burmistrz  Miasta  przedłożył  informację  o  stanie  realizacji  zadań 

oświatowych Gminy Tarnowskie Góry za rok szkolny 2012/2013 /KEKiS/.

*21  listopada  br.  –  otrzymał  odpis  wyroku  WSA w  Gliwicach  stwierdzającego  nieważność

/w części/   uchwały nr XXVI/314/2012 RM w TG z 27 czerwca 2012r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego /KRPMiOŚ/.

*20  listopada  br. –  odbyło  się  wspólne  posiedzenie  3  Komisji  RM:  KB,  KPiB,  KRZiSS

dot.  propozycji  objęcia  akcji  nowej  emisji  Wielospecjalistycznego  Szpitala  Powiatowego  S.A.

w Tarnowskich Górach:

- KB – opinia negatywna,

- KPiB, KRZiSS – nie zajęły stanowiska.
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*21 listopada br.  –  wpłynęła korespondencja Prezesa Zarządu Spółki WSP S.A dot. akcji nowej 

emisji  Wielospecjalistycznego  Szpitala  Powiatowego  S.A.  w  Tarnowskich  Górach  (odpowiedź

na stanowisko BM) /KRZiSS, KB/.

*21 listopada br.  –  wpłynęło zaproszenie  Stowarzyszenia „SERDECZNI” na spotkanie wigilijne

w dniu 14 grudnia br. o godz. 17:00.

*25 listopada br. –  otrzymał  powiadomienie  z  Kurii  Diecezjalnej  w Gliwicach  o  „Adwentowych 

Godzinach Skupienia” dla pracowników samorządu terytorialnego (14 grudnia br. – sobota ). Kopia 

powiadomienia została przekazana wszystkim Radnym.

*  25  listopada  br.   –  Burmistrz  Miasta  przekazał  korespondencję  Centrum  Prawa  Bankowego 

i Informacji dot. Społecznej Kampanii Informacyjnej Systemu DOKUMENTY ZASTRZEŻONE.

*  15 listopada br.  – Burmistrz Miasta, realizując zapis art. 238 ustawy o finansach publicznych, 

przedłożył projekt uchwały budżetowej na 2014 rok, który niezwłocznie został przekazany:

-  komisjom  branżowym  RM  –  w  wersji  papierowej  (celem  wypracowania  wniosków 

do budżetu),

-  wszystkim  Radnym  oraz  Przewodniczącym  Zarządów  Dzielnic  –  w  wersji  elektronicznej

(na płycie CD).

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK przypomniał, że:

-  dnia  28  listopada  br.  o  godz.  16:00,  odbędzie  się  spotkanie  Przewodniczących  Komisji

oraz Przewodniczących Zarządów Dzielnic ws. wypracowania wniosków do budżetu na 2014r.

- dnia 3 grudnia br. o godz. 15:00  odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetowej, której zostaną 

przekazane  wszystkie  wypracowane  opinie  Komisji  branżowych  i  wnioski  Radnych,  celem 

sformułowania ostatecznych wniosków ws. zmian w projekcie budżetu i przedłożenia ich PRM.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  poinformował,  że  wpłynęły  prośby

o zabranie głosu na sesji RM:

* 25 listopada br. – Prezesa Zarządu OSP „Florian” w Strzybnicy;

*  26  listopada br. –  Przewodniczącej  Stowarzyszenia  Przyjaciół  Bezpańskich  Zwierząt  "CICHY 

KĄT".

W dalszej kolejności Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH, przedstawił informację z działalności 

komórek  organizacyjnych Urzędu Miejskiego oraz jednostek  organizacyjnych Gminy,  za  okres: 

22.10.2013r.-25.11.2013r.                        

Wydział Inwestycji i Remontów:
1. Oświetlenie  ulic  na  terenie  gminy  –  budowa i  uzupełnienie.  W trakcie  realizacji  wykonanie 

oświetlenia  dróg  bocznych  od  ul.  Górnej  w  Strzybnicy.  Termin  zakończenia  robót  do  końca 

listopada 2013r.
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2. „Infrastruktura  terenów  inwestycyjnych  według  wskazań  planów  zagospodarowania”:

-  w związku z dużą ilością zapytań dotyczących przetargu na zadanie pn „  Budowa zbiornika

w rejonie ul. Obwodnica, Gliwickiej, Łanowej i Osiedla PKP oraz odwodnienie terenu hali sportowej 

w Tarnowskich Górach poprzez kanał deszczowy” zaistniała konieczność uzupełnienia  projektu 

(przedmiar robót). Wprowadzone zmiany należy ująć także w kosztorysie inwestorskim co wpływa 

na  zwiększenie  jego  wartości,  a  zatem  szacunkowej  wartości  zamówienia.  W  związku  z  tym 

postępowanie  przetargowe  zostało  unieważnione;  trwają  prace  związane  z  przygotowaniem 

ponownego wniosku.

3.  Remont dróg wewnętrznych i dojazdowych: zakończono prace związane z doraźną naprawą

ul.  Bałtyckiej,  Grzybowej  142-146,  ul.  Królowej  Jadwigi,  ul.  św.  Jana  12-14b,  ul.  Słomianka,

rejon ulic Bystrama, ul. Cegielnianej, ul. Łanowej w Tarnowskich Górach.

4. Nadzór  nad  wykonanymi  robotami  remontowymi  w  n/w  placówkach  oświatowo  - 

wychowawczych:

- Publiczne Przedszkole Nr 20, Oś. Przyjaźń, ul. Morcinka 7: wymiana stolarki okiennej na okna

z PCV w sali rekreacyjnej – 4 szt., remont murku tarasowego;

- Zespół Szkolno – Przedszkolny Nr 4, Rybna, ul. Powstańców Warszawskich 42: remont schodów 

wejściowych  do  budynku  (bocznych,  2  wejścia),  remont  daszków  nad  schodami  głównymi

i bocznymi;

- Publiczne Gimnazjum Nr 2, Śródmieście, ul. Wyspiańskiego 3: zakończono i dokonano odbioru 

technicznego – końcowego zadania pn. remont konserwatorki dachu budynku;

-  Przedszkole  Publiczne  Nr  17,  Oś.  Przyjaźń,  ul.  Norweska  2:  dokonano  remontu/wymiany 

zużytych  części  dźwigu  towarowego  oraz  dostosowano  dźwig  do  wymagań  i  zaleceń  Urzędu 

Dozoru  Technicznego.  Dźwig  został  odebrany  przez  inspektora  U.D.T.  i  dopuszczony

do eksploatacji;

-  Publiczna  Szkoła  Podstawowa  Nr  5,  Lasowice,  ul.  Leśna  23:  przeprowadzono  przetarg

i wyłoniono wykonawcę z którym podpisano umowę na wykonanie częściowej wymiany punktów 

świetlnych w pomieszczeniach budynku szkoły (decyzja Sanepidu);

- Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 13, Strzybnica, ul. Armii Krajowej 1:przeprowadzono przetarg

i  wyłoniono  wykonawcę,  na  wykonanie  zadania  pn.  wymiana  punktów  świetlnych

w pomieszczeniach szkoły – część II (kontynuacja robót wynikających z decyzji Sanepidu).

5. Rozbudowa  placu  zabaw w  Parku  Miejskim  przy  ul.  Kard.  S.  Wyszyńskiego  o  urządzenia

do street workout - w dniu 14.11.2013r. przeprowadzono postępowanie przetargowe i dokonano 

wyboru najkorzystniejszej oferty; trwają czynności związane z zawarciem umowy.

6. Wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  budowę  boiska  wielofunkcyjnego  przy  ZSP  Nr  1

w Tarnowskich  Górach (dzielnica  Sowice),  w dniu  08.11.2013r.  przeprowadzono postępowanie 

przetargowe i dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty. Trwają czynności związane z zawarciem 

umowy.
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7. Remont  budynku  przy  ul.  Sienkiewicza  2:  naprawa  fragmentu  dachu  –  prace  zostały 

zakończone.

8. Remont budynku UKS Strzybnica wraz z przyległą infrastrukturą: dokonano odbioru końcowego 

i zapłacono.

9.  Termomodernizacja  budynku  UKS  Strzybnica:  odebrano  dokumentację  projektową.

Po sprawdzeniu jej przez Zamawiającego projektant obecnie nanosi stosowne poprawki.

10. Projekt  budowy  zatoki  autobusowej  w  ciągu  drogi  wojewódzkiej  nr  908  (Obwodnica)

w  Tarnowskich  Górach  –  zawarto  umowy  dotacji  i  porozumienia  z  Urzędem  Marszałkowskim 

województwa śląskiego.

Wydział Gospodarki Lokalowej:
1. Wydatki  na  remonty  budynków  w  ramach  technicznego  utrzymania  wykonywane

przez Zarządcę wyniosły 9 000,00 zł.

2. W dniu 23.10.2013 roku została zakończona umowa na remont mieszkań w ramach rządowego 

programu pomocy społeczności  romskiej,  wartość  robót  6.093,40 zł  brutto.  Wykonawca robót: 

„SABUD” SADOWSKI JERZY 41-907  Bytom, ul. Wyzwolenia 54/10. 

3. W dniu 24.10.2013 roku została zawarta umowa na: remont pustostanu przy ul. Strzeleckiej 

25/5. Wykonawca robót:  „SABUD” SADOWSKI JERZY 41-907 Bytom, ul. Wyzwolenia 54/10 

4.  W dniu 24.10.2013 roku została zawarta umowa na:  wykonanie  i  montaż bramy wjazdowej

na obiekt Klubu Sportowego „GÓRNIK” w Tarnowskich Górach ul. Piotra Skargi 15.  Wykonawca 

robót:  HADYK  KAZIMIERZ  ZAKŁAD  USŁUGOWO  PRODUKCYJNY  ŚLUSARSTWO  42-605 

Tarnowskie Góry, ul. Kurka 17. 

5. W dniu 29.10.2013 roku została zakończona umowa na inwentaryzację budowlaną 14 boksów 

garażowych przy Urzędzie Miasta Tarnowskie Góry ul. Sienkiewicza 2, wraz z ekspertyzą stanu 

technicznego i podaniem sposobu naprawy uszkodzeń, w celu doprowadzenia do stanu zgodnego 

z  Prawem  Budowlanym,  wartość  robót:  6.027,00  zł  brutto.  Wykonawca  robót:  MIECZYSŁAW 

RADOMSKI   42-600 Tarnowskie Góry ul. Górnicza 50.  

6. W dniu  29.10.2013  roku  została  zawarta  umowa  na:  remont  klatki  schodowej  budynku

przy ul.  Korola 23  w Tarnowskich  Górach.  Wykonawca robót:   „SABUD” SADOWSKI JERZY

41-907 Bytom, ul. Wyzwolenia 54/10.

7. W dniu  30.10.2013  roku  została  zawarta  umowa  na:  remont  klatki  schodowej  budynku

przy  ul.  Nakielskiej  26B  w  Tarnowskich  Górach.  Wykonawca  robót:  „STOL-BUD”  ZYZIK 

KRZYSZTOF  42-609 Tarnowskie Góry, ul. Grzybowa 150.

8. W dniu  04.11.2013  roku  została  zawarta  umowa  na:  remont  kiosku  handlowego  w  Parku 

Miejskim przy ul. Wyszyńskiego  w Tarnowskich Górach.  Wykonawca robót:  „STOL-BUD” ZYZIK 

KRZYSZTOF 42-609 Tarnowskie Góry, ul. Grzybowa 150.

9. W dniu  08.11.2013  roku  została  zawarta  umowa  na:  remont  klatki  schodowej  budynku
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przy  ul.  Nakielskiej  26A   w  Tarnowskich  Górach.  Wykonawca  robót:  Krystian  Wieczorek 

PRZEDSIĘBIORSTWO OGÓLNOBUDOWLANE 42-622 Nowe Chechło ul. M. Konopnickiej 2a.

10. W dniu 08.11.2013 roku została zawarta umowa na: remont pustostanu przy ul. Karłuszowiec 

5/6  w  Tarnowskich  Górach.  Wykonawca  robót:  PRZEDSIĘBIORSTWO  REMONTOWO  – 

BUDOWLANE  „DAR-BUD”  TOBOR DARIUSZ  42-600 Tarnowskie Góry, ul. GRODZKA  58.

11. W dniu 13.11.2013 roku została zawarta umowa na:  wykonanie remontu lokalu użytkowego 

wraz z naprawą dachu i kominów oraz wykonaniem ogrzewania elektrycznego przy ul. Ratuszowej 

1  w  Tarnowskich  Górach.  Wykonawca  robót:   „SABUD”  SADOWSKI  JERZY  41-907  Bytom, 

ul. Wyzwolenia 54/10.

12.   dniu 14.11.2013 roku została zakończona umowa na: wymianę stolarki okiennej drewnianej

na PCV w zasobach mieszkaniowych Gminy Tarnowskie  Góry –  20 adresów – wartość  robót

58.  527,99 zł   brutto.  Wykonawca  robót:   P.H.U.  „MIH-BUD”  ŁUKOSZ MICHAŁ 41-707  Ruda 

Śląska ul. Oświęcimska 50a/7.

13. W dniu 20.11.2013 roku została zawarta umowa na: wykonanie ostatniego etapu konserwacji 

zachowawczej  oraz  wykonanie  repliki  naturalnej  wielkości  drewnianej  rzeźby  figuralnej 

polichromowanej  Św.  Jana Nepomucena.  Wykonawca robót:  Pracownia  Konserwacji  Zabytków 

ANTIQUE STYLE S.C. 40-414  Katowice  ul. Zamkowa 15.

Wydział Gospodarki Nieruchomościami:
1. Przygotowano postanowienia w sprawie:

-  przeznaczenia  do  dzierżawy  na  okres  nie  przekraczający  3  lat,  nieruchomości  gruntowych 

położonych w Tarnowskich Górach przy ulicy Kopalnianej i Gliwickiej;

- zbycia nieruchomości gruntowej w drodze przetargu ustnego nieograniczonego w rejonie ulicy 

Strzelniczej;

- zbycia nieruchomości gruntowej w obrębie Rept Śląskich na rzecz Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasów Państwowych (Nadleśnictwo Brynek) – nieodpłatne przekazanie.

2. Sprzedano:

- w przetargu ustnym nieograniczonym nieruchomość niezabudowaną przy ulicy Konduktorskiej

za cenę – 75.000,00zł,

-  w  przetargu  ustnym  nieograniczonym  nieruchomość  niezabudowaną  przy  ulicy  Kolejarzy

za cenę – 163.000,00zł,

- bezprzetargowo na rzecz najemcy lokal przy ulicy Powstańców Śl. 14/6 za cenę – 32.386,29zł.

3. Ogłoszono:

- przetargi o zbyciu nieruchomości gruntowej niezabudowanych położonych przy ulicy Repeckiej,

- przetarg na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej przy ulicy Wodnej,

- przetargi na zbycie lokali mieszkalnych położonych przy ulicy Karola Miarki 16A/3, Sienkiewicza 

4/3a i Kaczyniec 9,
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- przetarg na zbycie lokalu użytkowego położonego przy ulicy Kaczyniec 9.

4. Przeprowadzono:

- przetarg na zbycie nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych przy ulicy Kolejarzy-

Kierunkowej, Konduktorskiej i Sikorek, w których wyłoniono nabywcę,

- przetarg na zbycie nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych przy ulicy Repeckiej 

i Zagórskiej, które nie dały rezultatu,

- przetarg ustny nieograniczony na zbycie lokali mieszkalnych przy ulicy Tylnej 1A i Legionów 5.

5. Wydano:

- 12 zgód na wejście w teren,

- 1 zgodę na wycinkę drzew

- 3 prawa pierwokupu,

- 8 zawiadomień o nadaniu numeru porządkowego nieruchomości,

- 8 postanowień opiniujących podział nieruchomości,

- 11 decyzji zatwierdzających projekty podziału  nieruchomości,

- 2 decyzje o rozgraniczeniu nieruchomości,

- 10 decyzji o naliczeniu opłaty adiacenckiej.

Zawarto 6  umów dotyczących wyrażenia zgody na korzystanie z nieruchomości gminnych.

Złożono do Wojewody 5 wniosków w sprawie komunalizacji mienia.

Zespół  ds.  Realizacji  Projektu  pn.  Budowa  kanalizacji   sanitarnej  i  deszczowej
w Tarnowskich Górach:

      1.  I FAZA PROJEKTU.

Kontrakt 1A, 1B  – modernizacja i rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej i deszczowej w zlewni 

COŚ:

-  trwa  podłączanie  posesji  do  studzienek  przyłączeniowych  w  dzielnicach:  Lasowice,  Sowice. 

Śródmieście-Centrum, Bobrowniki Śl.

Kontrakt 2 - Budowa Centralnej Oczyszczalni Ścieków: trwa okres rękojmi.

2. II FAZA PROJEKTU.

Zadanie nr 1 - dzielnica Strzybnica:

– wydano pozwolenie na budowę dla terenów niebędących obszarami zamkniętymi; trwają prace 

projektowe, złożono drugi wniosek o wydanie decyzji pozwolenia na budowę (przekroczenie drogi 

krajowej).

Zadanie nr 2 - dzielnica Rybna:

- w dniu 30.08.2013r. zawarto umowę z Wykonawcą robót, przekazano teren budowy, trwają prace 

przygotowawcze  związane  z  rozpoczęciem  prac.  Rozwożone  są  pisma  informacyjne

do mieszkańców.

Zadanie nr 3 - dzielnica Opatowice:
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- w dniu 14.10.2013 zawarto umowę z Wykonawcą robót, przekazano plac budowy.

Zadanie nr 4 - dzielnica Stare Tarnowice:

- trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu na wykonawstwo sieci kanalizacji sanitarnej.

Zadanie nr 5 – dzielnica Repty Śl.:

-  zakończono  projekt  zmiany  dokumentacji  ul.  Staszica,  trwają  przygotowania  do  ogłoszenia 

przetargu na wykonawstwo sieci kanalizacji sanitarnej.

Zadanie nr 6 - dzielnica Śródmieście-Centrum:

- w dniu  30.10.2013 r. ogłoszono przetarg ograniczony na roboty budowlane.

3. DZIELNICA PNIOWIEC

- uzyskano Decyzję o pozwoleniu na budowę.

4. REALIZACJA SPRAW BIEŻĄCYCH

- współpraca z instytucjami zewnętrznymi, inwestorami i mieszkańcami Tarnowskich Gór, udział

w postępowaniach sądowych, rozjemczych itp. związanych z realizacją kontraktów.

Wydział Strategii, Rozwoju i Promocji Miasta:
1. Trwają prace związane ze zorganizowaniem konferencji  pn.  Dom Śląski,  która odbędzie się

29  listopada  2013r.  w  godzinach  11.00-17.00.  Konferencji  będą  towarzyszyć:  wystawa  prac 

studialnych  poświęconych  zabudowie  jednorodzinnej  w  Tarnowskich  Górach  oraz  prezentacja 

monografii.

2. Gmina Tarnowskie Góry włączyła się w zorganizowany przez Polskie Radio Katowice Konkurs 

„Po  naszymu  czyli  po  Śląsku”  poprzez  ufundowanie  nagrody  rzeczowej  w  formie  Tabletu 

multimedialnego dla Młodzieżowego Ślązaka Roku 2013r.

3. Złożenie wniosków do konkursu Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na dofinansowanie 

prac  konserwatorskich,  restauratorskich  lub  robót  budowlanych  przy  zabytku  wpisanym

do rejestru zabytku w ramach Programu Dziedzictwo Kulturowe 2014, pomoc w przygotowaniu 

wniosków,  (2  wnioski  Gminy  Tarnowskie  Góry,  1  wniosek  parafia  Augsbursko-Ewangelicka).

4. Kontynuacja działań w ramach programu „Rodzina 5+”:

- pozyskiwanie partnerów Programu ( podpisanie 19 umów);

-  wydawanie  i  weryfikacja  wniosków  złożonych  przez  rodziny  w  Urzędzie  Miejskim;  

- wydawanie kart uczestnikom Programu.

Na  dzień  25.11.2013r.  do  udziału  w  Programie  zgłosiło  się  94  rodzin  spełniających  kryteria.

5.  Przygotowywanie  projektów  i  wydruk  plakatów,  ulotek,  zaproszeń  na  potrzeby  Urzędu 

Miejskiego oraz organizacji pozarządowych. 

6. Przygotowywanie  i  wydawanie  materiałów  promujących  Gminę  Tarnowskie  Góry

na  indywidualne  wnioski  mieszkańców  Gminy  oraz  różnych  instytucji  wpływające  do  Urzędu 

Miejskiego w Tarnowskich Górach.

7. Bieżąca obsługa Punktu Informacji o Mieście. Udzielanie informacji zainteresowanym osobom, 

9



w tym  m.in.  mieszkańcom  Gminy,  turystom  krajowym  i  zagranicznym,  wydawanie  materiałów 

informacyjnych o mieście i regionie.

8.  Obsługa i redagowanie strony internetowej Urzędu Miejskiego oraz Totemu znajdującego się

w Punkcie Informacji o Mieście.

9. Praca nad przygotowywaniem zamówień na nowe materiały promocyjne.

10. Realizacja projektu pt.: Biedroneczki i Misiaczki idą do przedszkola! realizowanego w ramach 

konkursu  1/POKL/9.1.1/2013  Wyrównanie  szans  edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości 

usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty  Priorytetu  IX  Programu  Operacyjnego 

Kapitał  Ludzki  w  województwie  śląskim  (Realizacja  zajęć,  w  tym  zajęć  dodatkowych:  język 

angielski i zajęcia logopedyczne).

11. Realizacja projektu pn. „Tarnowskie Góry – najlepsze dla inwestorów” współfinansowanego

z  Unii  Europejskiej  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach 

Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Śląskiego,  Priorytet:  I  Badania  i  rozwój 

technologiczny  (B+R),  innowacje  i  przedsiębiorczość,  Działanie/  Poddziałanie  1.1.2  Promocja 

inwestycyjna.

12. Realizacja  projektu  „Indywidualizacja  nauczania  w  tarnogórskich  szkołach  podstawowych” 

współfinansowanego  z  Unii  Europejskiej  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego

w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Priorytet  IX  „Rozwój  wykształcenia

i  kompetencji  w  regionach”,  Działanie  9.1  „Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  i  zapewnienie 

wysokiej  jakości  usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty”,  Poddziałanie  9.1.2. 

„Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  uczniów  z  grup  o  utrudnionym  dostępie  do  edukacji

oraz  zmniejszanie  różnic  w  jakości  usług  edukacyjnych”.  (Realizacja  zajęć  logopedycznych, 

dostawa pomocy dydaktycznych do zajęć logopedycznych).

13. Opracowanie i złożenie wniosku o dofinansowanie szkolnego placu zabaw w ramach VI edycji 

programu rządowego „Radosna Szkoła”

14. Udział w konsultacjach dotyczących Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych.

15. Współpraca z Wykonawcą w zakresie opracowania Strategii Rozwoju Miasta Tarnowskie Góry 

do roku 2022.

16. Udział w warsztatach związanych z zintegrowanymi inwestycjami terytorialnymi (ZIT).

Biuro Zamówień Publicznych:
• Wszczęte postępowania o udzielenie zamówienia publicznego

1. W trybie przetargu nieograniczonego

O wartości  zamówienia  mniejszej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych  na  podstawie

art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – dla robót 

budowlanych) na:

1) Zakup  paliw  płynnych  oraz  materiałów  eksploatacyjnych  do  pojazdów służbowych,  wozów 
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bojowych i sprzętu strażackiego w 2014 r.

2) Rozbudowa placu zabaw w Parku Miejskim przy ul. Kardynała Wyszyńskiego w Tarnowskich 

Górach;

3) Wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  budowę  boiska  wielofunkcyjnego  przy  ZSP  nr  1

w Tarnowskich Górach – dzielnica Sowice;

4) Wykonanie  zabiegów  pielęgnacyjno  –  konserwacyjnych  pomników  przyrody  na  terenie 

Tarnowskich Gór;

5) Wykonanie projektu zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach  w  rejonie  ul.  Kazimierza 

Odnowiciela;

6) Świadczenie usług pocztowych dla Urzędu Miejskiego w Tarnowskich Górach;

7) Sprzedaż  energii  elektrycznej  dla  Gminy  Tarnowskie  Góry  oraz  podległych  jednostek

na potrzeby zasilania lokali i budynków oraz oświetlenia ulicznego.

O  wartości  zamówienia  równej  lub  większej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – 

dla robót budowlanych) 

• Nie  zostało  wszczęte  żadne  postępowanie  o  wartości  równej  lub  większej  niż  kwoty 

określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp.

2. W trybie przetargu ograniczonego 

O  wartości  zamówienia  równej  lub  większej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – 

dla robót budowlanych) 

1) Zadanie nr 6. Budowa i modernizacja kanalizacji sanitarnej w zlewni nowej oczyszczalni 

„Centralna oczyszczalnia ścieków” w Tarnowskich Górach – dzielnica Śródmieście – w ramach 

projektu  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej  oraz  oczyszczalni  ścieków komunalnych

– II Faza;

2)  Budowa  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej  oraz  oczyszczalni  ścieków  komunalnych

w Tarnowskich  Górach  II  Faza.  Zadanie  nr  5  –  Budowa  i  modernizacja  kanalizacji  sanitarnej

w zlewni „Repty” i „Leśna” – Repty Nowe. 

• Zakończone postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

O  wartości  zamówienia  mniejszej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych  na  podstawie

art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – dla robót 

budowlanych) na:

1) Opracowanie  dokumentacji  projektowej  dla  budowy  rurociągu  tłocznego  na  odcinku

od ul. Pionierskiej do kolektora ścieków w ul. Kraszewskiego w rejonie oczyszczalni ścieków Leśna 

w Tarnowskich Górach;

2) Uzupełnienie oświetlenia ulicznego dróg bocznych od ul. Górnej w Tarnowskich Górach;
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3) Zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2013/2014 na terenie Gminy Tarnowskie Góry;

4) Wykonanie doraźnej naprawy dróg na terenie Tarnowskich Gór.

O  wartości  zamówienia  równej  lub  większej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – 

dla robót budowlanych) na:

1)  Opracowanie  koncepcji  budowy  kanalizacji  sanitarnej  oraz  odprowadzania  wód  opadowych

i roztopowych z obszarów dzielnic Stare Tarnowice, Opatowice, Rybna i Strzybnica.

Wydział Ochrony Środowiska:
1.  Wydano postanowienie o konieczności przeprowadzenia oceny oddziaływania  na środowisko 

dla przedsięwzięcia polegającego na budowie instalacji technologicznej do produkcji węgla, sadzy 

technologicznej i olejów  w Tarnowskich Górach przy ul. Fabrycznej 28B oraz nałożono obowiązek 

sporządzenia raportu.

2. Wydano 2 opinie o braku konieczności uzyskania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach.

3. W zakresie decyzji na usunięcie drzew i krzewów: 

-  wydano  35  decyzji  zezwalających  na  usunięcie  drzew  i  krzewów  z  terenu  nieruchomości,

m.in.   dla Zarządu Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach na usunięcie 2 szt. drzew rosnących 

w  pasie  drogowym  drogi  powiatowej  przy  ul.  Witosa  oraz  dla  GDDKiA  Rejon  w  Lublińcu

na usunięcie 42 szt. drzew (w tym 36 szt. drzew gat. topola ) rosnących w pasach drogowych dróg 

krajowych nr 11 i 78 w Tarnowskich Górach;

-  przesłano  trzy  projekty  decyzji  na  usunięcie  drzew  rosnących  w  pasach  drogowych  dróg 

powiatowych do zaopiniowania przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska w Katowicach;

- zwrócono się do SKO o wyznaczenie innego organu do wydania zezwolenia na usunięcie drzewa 

rosnącego  na  działce  będącej  w  posiadaniu  Wspólnoty  Mieszkaniowej  przy  ul.  Piłsudskiego

w Tarnowskich Górach (jednym ze współwłaścicieli nieruchomości jest Gmina Tarnowskie Góry);

- przesłano dwa odwołania od decyzji Burmistrza  Miasta Tarnowskie Góry do SKO (organ odmówił 

zgody na usunięcie drzew);

- wszczęto 17 postępowań w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie drzew i krzewów.

4. W zakresie utrzymania terenów zielonych:

-  w Parku w Reptach prowadzono bieżące prace pielęgnacyjno - porządkowe, w tym czyszczenia 

z  podrostów  oraz  wycinkę  drzew  wraz  z  wyrąbem  drewna  zgodnie  z  decyzjami  wydanymi

przez Śląskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Katowicach, 

- w ramach  umowy na pielęgnację i ścinanie drzew na terenie Gminy Tarnowskie Góry rozpoczęto 

realizację decyzji na wycinkę drzew obumarłych w Parku Miejskim na łączną ilość 240 szt. drzew, 

w ramach której dokonano wycinki już 40 szt. przeznaczonych do wycinki drzew. 

5.  W ramach umów na bieżące utrzymanie zieleni:

-  kontynuowano  bieżące  prace  pielęgnacyjno  –  porządkowe  na  skwerach  i  zieleńcach,
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w pasach  drogowych dróg miejskich oraz  w parkach miejskich; 

- kontynuowano jesienne prace porządkowe w tym głównie wygrabianie liści z trawników, 

6.  Wykonano remont miejsca pamięci – nr ewidencji prowadzonej przez ROPWiM 40/36 - grobu 

ułana 3 Pułku Ułanów Czesława Barzyckiego, znajdującego się na terenie cmentarza św. Józefa. 

7. Przeprowadzono prace pielęgnacyjno - porządkowe miejsc pamięci, w tym grobów i cmentarza 

wojennego  połączone  z  wykonaniem  wystroju  na  święto  zmarłych  i  rocznicę  odzyskania 

niepodległości. 

8. 29 października w Parku Strzeleckim zorganizowano III Tarnogórskie Święto Drzewa, w czasie 

którego  za  przyniesiony  przynajmniej  1  kg  makulatury  rozdawano sadzonki  drzew i  krzewów. 

Łącznie rozdano blisko 200 szt.  sadzonek.  Ponadto Burmistrz Miasta posadził  nowe drzewo – 

tulipanowiec amerykański.                                                                                       

9.  Zakończono  monitoring  zrekultywowanego  składowiska  odpadów  komunalnych

przy  ul.  Opolskiej,  prowadzony  w  2013  r.  przez  Główny  Instytut  Górnictwa  w  Katowicach. 

10. Podpisano  10  umów  dotacji  do  budowy  przyłącza  kanalizacyjnego,  w  tym  1  stanowiącą

dla Wnioskodawcy pomoc de minimis.                                                                     

11. Rozliczono  8  umów  dotacji  do  budowy  przyłącza  kanalizacyjnego.                   

12.  Rozliczono  1  umowę  dotacji  do  unieszkodliwienia  azbestu.                            

13. Dnia  18.11.2013r.  na  okres  zimowy  zamknięto  obiekt  Skate  Park  przy  ul.  Obwodnica  8.

14. Zakończono bieżącą konserwację cieku Stoła w granicach Gminy Tarnowskie Góry, w ramach 

zawartej  umowy pomiędzy  Gminą,  a  Województwem  Śląskim.                            

15. Miejska  Spółka  Wodna  zakończyła  konserwacje  rowów  melioracyjnych  znajdujących  się

na działkach stanowiących własność Gminy Tarnowskie Góry; konserwacja była przeprowadzona 

w  ramach  składki  członkowskiej.                                               

16. Przyjęto  25  interwencji  w  sprawie  bezdomnych  zwierząt,  w  tym  wyłapano  i  umieszczono

w  schronisku  13  bezdomnych  psów.                                            

17. Dokonano rozliczenia okresowego oraz rocznego z otrzymanej dotacji celowej na zwrot części 

podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej 

przez  producentów rolnych.                                                          

18. Zespół  ds.  Krajowego  Programu  Oczyszczania  Ścieków  Komunalnych  przystąpił

do  opracowania  nowej  propozycji  planu  aglomeracji  Tarnowskie  Góry,  zgodnie  z  Wytycznymi 

Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej i planowanymi zmianami w ustawie Prawo wodne.

           Wydział Architektury:

1.  Zestawienie wniosków, które wpłynęły do Wydziału Architektury w poszczególnych sprawach: 

W okresie od 22.10.2013 roku do 25.11.2013 roku do Wydziału Architektury wpłynęło w sumie 108 

wniosków. W tym czasie przede wszystkim: 

▪ wydano  49  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenu  w  miejscowym  planie  zagospodarowania 
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przestrzennego oraz 26 wypisów i wyrysów z planu,

▪ wydano 17 opinii,

▪ wpłynęło 16 aktów notarialnych,

▪ prowadzono 25 postępowań w sprawie naliczenia renty planistycznej,

▪ wydano 3 decyzje o naliczeniu renty planistycznej.

2. Załatwianie spraw bieżących:

a) wnioski  w sprawie  uzyskania  zaświadczenia  o  przeznaczeniu  terenu  w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego oraz wypisu i wyrysu z planu załatwiane są na bieżąco.

b) w toku postępowania  znajdują  się  obecnie  82 sprawy,  w tym 61 z zakresu naliczenia  rent 

planistycznej.

c) bieżąca  obsługa  petentów  w  zakresie  udzielania  informacji  dotyczących  zagospodarowani 

przestrzennego.

3. Sprawy dodatkowe:

a) wydawanie opinii o możliwości podziału, zbycia lub wydzierżawienia działek na prośbę Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami.

b) udzielanie  informacji  z  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  na  prośbę 

Wydziału  Ochrony  Środowiska,  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  oraz  dla  Starostwa 

Powiatowego.

c) odszukiwanie dokumentacji archiwalnej dotyczącej wydanych przez tutejszy organ archiwalnych 

pozwoleń na budowę.

d) wydawanie opinii o przeznaczeniu działek dla Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu 

Miejskiego oraz dla Starostwa Powiatowego.

      

Wydział Edukacji, Sportu i Turystyki:
1.  Przyjęcie, analiza i  weryfikacja wniosków o przyznanie stypendium/zasiłku szkolnego w roku 

szkolnym 2013/2014 dla uczniów będących mieszkańcami gminy Tarnowskie Góry.  

Wydano  478  decyzji   w  tym  465   dot.  stypendium  szkolnego   oraz  13  decyzji  dot.  zasiłku 

szkolnego.

2. Przygotowanie decyzji dotyczących zwrotu kosztów kształcenia pracowników młodocianych.

3. Przygotowanie uchwały dotyczącej opłat za żłobek oraz zarządzenia dotyczącego konsultacji 

społecznej.

4. Przygotowanie list wypłat  dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych dotyczących zwrotu zakupu 

podręczników w ramach rządowego programu ,, Wyprawka szkolna”.

5. Przeprowadzenie egzaminów na nauczyciela mianowanego.

6. Przygotowanie planów budżetu  dla placówek oświatowych na rok 2014.

7.  Bieżąca realizacja rozliczeń dotacji  udzielanych przez gminę Tarnowskie Góry niepublicznym 

placówkom oświatowym.
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8. Przygotowanie sprawozdania z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013.

9. Realizacja umów w sprawie przyznania stypendium sportowego Burmistrza Miasta Tarnowskie 

Góry za osiągnięte wyniki sportowe (przelewy za listopad 2013 r.)

10. Realizacja umów w sprawie przyznania (w trybie przepisów ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.

o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  oraz  ustawy  z  dnia  25  czerwca  2010r.

o  sporcie  i  Uchwały  Nr  X/126/2011  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  25  maja

2011 r. w sprawie finansowego wspierania rozwoju sportu w Tarnowskich Górach oraz określenia 

warunków i trybu udzielania dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych), 

dotacji celowej tarnogórskim klubom sportowym:

- przyjmowanie cząstkowych sprawozdań finansowych z realizacji dotowanego zadania;

- wypłata kolejnych transz dotacji. 

11. Nabór  i  wstępna analiza  wniosków  o udzielenie  wsparcia  finansowego dla  rozwoju  sportu

w  Tarnowskich  Górach,  składanych  na  podstawie  ustawy  o  sporcie  oraz  Uchwały

Nr X/126/2011Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 25 maja 2011 r. w sprawie finansowego 

wspierania rozwoju sportu w Tarnowskich Górach oraz określenia warunków i  trybu udzielania 

dotacji podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych.

12. Konsultacje  projektów  aktów  prawnych  w  sprawie  konkursów,  ogłaszanych  na  podstawie 

przepisów ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie

w ramach upowszechniania kultury fizycznej i turystyki.  

13. Prowadzenie   postępowania  w  sprawie  wyłonienia  kandydatur  spośród  tarnogórskich 

zawodników do  stypendium sportowego „Dalkia  2014”  (w ramach V edycji  Akademii  Talentów 

Dalkii). 

14. Prowadzenie  II  etapu  postępowań  egzekucyjnych  w  sprawie  zwrotu  dotacji  celowych 

nierozliczonej przez LKS „Tarnowiczanka” Tarnowice Stare a także Klub Sportowy „Strzybnica”,

tj.  odrębnych  postępowań  podatkowych  w  sprawie  odpowiedzialności  solidarnej  członków 

zarządów obu klubów wobec Gminy Tarnowskie Góry z tytułu zaległości w postaci niezwróconych 

w terminie dotacji.

15. Współorganizacja  XVIII Spartakiady Dzielnic – przygotowanie do zawodów w piłce siatkowej, 

szachach i tenisie stołowym oraz realizacja stosownych zleceń i zamówień.  

16. Współtworzenie strony internetowej miasta w zakresie spraw właściwych dla sportu aktualności 

dotyczące najważniejszych imprez sportowych.

17. Przygotowanie zleceń i zamówień dla Rad Dzielnic.

Biuro Kultury:
1. Organizacja XII Sympozjum Tarnogórskiego (26 i 28.10.br.).

2. Organizacja miejskich obchodów Święta Niepodległości.

3. Organizacja uroczystej oprawy mszy św. w intencji Ojczyzny z okazji  Święta Niepodległości. 
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4. Organizacja  uroczystego  wręczenia  wyróżnień  osobom  szczególnie  zasłużonym  dla  miasta 

Tarnowskie Góry. 

5. Prowadzenie spraw związanych z  organizacją  imprezy plenerowej  „Tarnogórzanie śpiewają 

kolędy” (20.12.br.).

6. Podjęcie działań dotyczących współorganizacji Przemarszu Trzech Króli (6.01.2014r.).

7. Realizacja postanowienia Burmistrza Miasta w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury – zawieranie umów na wsparcie zadań

w zakresie kultury oraz kontrola sprawozdań z realizacji  umów.

8. Przygotowywanie niezbędnej dokumentacji w związku z organizacją imprez przez rady dzielnic: 

przygotowanie  wniosków  o  wyrażenie  zgody  na  udzielenie  zamówień  publicznych,  zleceń

oraz   opracowywanie faktur.

9. Bieżąca obsługa klientów.

Wydział Finansowy:
1. Sporządzono miesięczne zestawienia dochodów i wydatków.

2. Zgodnie ze sprawozdaniami budżetowymi w okresie od 01.10.-31.10.2013 r. wykonano dochody 

na kwotę 136,7 mln zł oraz wydatki w kwocie 121,0 mln zł.

3. Sporządzono 2 projekty uchwał Rady Miejskiej, 33 Zarządzenia Burmistrza Miasta w sprawie 

zmiany budżetu miasta oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej.

4. Sporządzono projekt  budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2014 rok oraz projekt  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

5. Wystawiano upomnienia – 8 szt.

6. Wystawiano tytuły wykonawcze – 59 szt.

7. Wystawiano wezwania do zapłaty opłaty za wieczyste użytkowanie gruntów 33 szt.

8. Wystawiano kwity do kasy – około 2 692 szt. na ogólna kwotę 399.608,78 zł.

9. Wystawiano postanowienia o zaliczaniu wpłat - 50 szt.

10. Przyjmowano wpłaty w kasie podatkowej – około  2.771 szt. na ogólną kwotę 457.929,26 zł.

11. Wystawiano wezwania do uiszczenia opłaty skarbowej oraz do złożenia deklaracji na podatek 

od środków transportowych – 11 szt.

12. Wydawano  decyzje  określające  zwrot  opłaty  skarbowej,  decyzje  o  nadpłacie

oraz postanowienia  o pozostawieniu pisma bez rozpatrzenia – 13 szt.

13.  Wystawiono  postanowienia  o  wszczęciu  postępowania  podatkowego w sprawie  określenia 

wysokości zobowiązania podatkowego w podatku od środków transportowych – 3 szt.

14. Wystawiono decyzje w sprawie określenia wysokości  zobowiązania w podatku od środków 

transportowych – 7 szt.

15. Wezwano podatników do złożenia informacji w sprawach podatkowych – 120 szt.

16. Wydano postanowienia w sprawach podatkowych – 120 szt. 
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17. Wydano  decyzje  zmieniające  i  wymiarowe  w  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnym

oraz łącznym zobowiązaniu pieniężnym dla osób fizycznych – 380 szt.

18. Wydano zaświadczenia o stanie majątkowym i udzielonej pomocy de minimis – 8 szt.

19. Wydano decyzje w sprawie umorzenia, rozłożenia na raty oraz odroczenia terminu płatności 

podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego  oraz  podatku  od  spadków  i  darowizn  dla  osób 

prawnych i fizycznych – 8 szt.

20. Dokonano 14 kontroli podatkowych u podatników.

21. Sporządzono sprawozdania budżetowe za m-c październik 2013r., jednostkowe oraz zbiorcze 

z wykonania dochodów - Rb 27S.

22. Sporządzono sprawozdania budżetowe  za m-c  październik 2013r., jednostkowe oraz zbiorcze 

z wykonania wydatków - Rb 28 S.

23. W  okresie  od  22.10.  do  25.11.2013r.  dotacje  przekazane  na  instytucje  kultury  wyniosły 

313.549,00 . 

24.  Przyjmowano wpłaty z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi:              

Kasa nr  1:  Rynek  –  około  916  szt.  na  ogólną kwotę  62.017,00 zł;                         

Kasa  nr  3:  Sienkiewicza  –  około  654  szt.  na  ogólną  kwotę  44.476,00  zł.            

25. Wystawiono upomnienia od zaległości z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunal-

nymi – 1.003 szt.                                                                                 

26. Wykonano bieżące zadania w zakresie działania Wydziału.

Urząd Stanu Cywilnego:
1. Zarejestrowano:

101 - urodzeń noworodków,

 93 - zgony,

   7 - małżeństw konkordatowych,

   4 - małżeństwa cywilne.

2. Wpisano do ksiąg stanu cywilnego:

13 - orzeczeń o rozwiązaniu małżeństwa przez rozwód,

  4 - postanowienia o zaprzeczeniu ojcostwa.

3. Wydano:

1 - decyzję o zmianie imion i nazwisk, 

5 - decyzji w sprawie sprostowania aktu stanu cywilnego,  

2 - decyzje o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego,

2 - decyzje o skróceniu terminu wyczekiwania na zawarcie związku małżeńskiego,

2 - decyzje dotyczące wpisania treści zagranicznych aktów do polskich ksiąg.

4. Przyjęto:

15 - oświadczeń o uznaniu ojcostwa dziecka,
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14 - zapewnień o braku przeszkód do zawarcia małżeństwa,

895 - podań o wydanie odpisów z ksiąg stanu cywilnego.

5. Wysłano  życzenia dla 15 Jubilatów obchodzących 90 i więcej lat  życia.

6. Pracownicy USC odwiedzili 4 Jubilatów obchodzących 90 lat życia.

Wydział Spraw Obywatelskich:
1. Wszczęto  ogółem 37 postępowań,  w tym 16 w sprawach  meldunkowych,  21  w sprawach

o powszechnym obowiązku obrony RP.

2. Wydano ogółem  33 decyzje,  w tym 25 decyzji  w sprawach meldunkowych,  8 w sprawach 

o powszechnym obowiązku obrony RP.

3. Przyjęto 639 wniosków o wydanie dowodu osobistego.

4. Wydano z produkcji 671 dowodów osobistych.

5. Objęto 11 osób  pomocą w sprawie załatwienia dowodu osobistego mieszkańca.

6.  Przyjęto 104 zgłoszenia o zmianach pobytu czasowego, 216 zgłoszeń o  zmianach miejsca 

pobytu stałego.

7. Zameldowano  48  noworodków  łącznie  z  wystąpieniem  dla  nich  o  nadanie  numerów 

ewidencyjnych PESEL. 

8. Wymeldowano z pobytu stałego z powodu zgonu 61 osób.

9. Wprowadzono dla 51 osób zmiany stanu cywilnego (małżeństwa i rozwody).

10. Wydano 126 zaświadczeń  w oparciu o przepisy ustawy o ewidencji  ludności  i  dowodach 

osobistych.

11. Przyjęto 397  wniosków o udostępnienie danych osobowych.

Biuro Audytu i Kontroli:
1. Trwają czynności  kontrolne  w zakresie rozliczania inkasentów z pobranych opłat  targowych

oraz prowadzenia postępowania podatkowego w związku z zaległościami z tytułu opłaty targowej. 

2. Przygotowywany jest roczny raport samooceny ryzyka oraz urzędowy rejestr ryzyk  w Urzędzie 

Miejskim za 2013 rok.

Wydział Zarządzania Kryzysowego:
1. W zakresie obrony cywilnej:

-  przedstawiciel  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  brał  udział  w  szkoleniu  doskonalącym

z zakresu AT 45P, organizowanym przez Kierownika Biura Bezpieczeństwa Publicznego Starostwa 

Powiatowego w Tarnowskich Górach,

- na bieżąco realizowano zadania obrony cywilnej. 

2. W  zakresie spraw obronnych:

-  przygotowano  skład  osobowy  Stałego  Dyżuru  Burmistrza  Miasta  do  udziału  w  treningu 
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wojewódzkim systemu stałych dyżurów (termin, ostatni tydzień listopada br.)  

- przygotowano konferencję pn. „bezpieczeństwo lokalne – problemy i wyzwania”, która odbędzie 

się w „Pałacu w Rybnej” w dniu 10 grudnia 2013r.,

- przeprowadzono aktualizację dokumentacji akcji kurierskiej Urzędu Miejskiego, 

- na bieżąco realizowano zadania obronne. 

3. W  ramach zarządzania kryzysowego:

- monitorowano i analizowano  zagrożenia występujące na terenie miasta:

   ▪ warunki meteorologiczne – silne mgły, oblodzenie;

   ▪ niewybuch w centrum miasta – ul. Bytomska, Komenda Powiatowa Policji;

- prace Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego:

  ▪ opracowanie założeń do załącznika funkcjonalnego Planu Zarządzania Kryzysowego Miasta 

obejmującego „Zabezpieczenie logistyczne miasta w sytuacjach Kryzysowych”,

  ▪ przeprowadzenie posiedzenia wspólnego z przedstawicielami Komend Powiatowych:  Policji 

i  Państwowej  Straży  Pożarnej  oraz  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  poświęconego 

przygotowaniu Gminy do „Akcji Zima w sezonie 2013/2014”;

  ▪ umieszczenie na stronie internetowej Urzędu, a także  rozwieszenie plakatów w budynkach 

Urzędu oraz dworcach autobusowym i kolejowym informacji  o uruchomieniu bezpłatnej „Infolinii

dla bezdomnych”,

 ▪ nawiązanie  współpracy  z  Spółdzielniami  Mieszkaniowymi,  Administratorami/Właścicielami/ 

Zarządcami budynków mieszkalnych terenu miasta w ramach „Akcji Zima”,

   ▪ propagowanie akcji Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej „Nie dla czadu”;

-  wyznaczenie  i  ustalenie  z  przedstawicielem  SP  ZOZ  Lotniczego  Pogotowia  Ratunkowego 

Oddział  Kraków  miejsca  do  lądowania  śmigłowca  ratunkowego  –  boisko  KS  „Górnik”

w Bobrownikach Śl.;

-  opracowanie  i  przesłanie do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego „Wniosku o dofinansowanie”

 w ramach rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań „Razem 

Bezpieczniej”.

4. W zakresie wykrywanie zagrożeń, ostrzegania i alarmowania ludności:

- przeprowadzono konserwację instalacji syren alarmowych  oraz usunięto usterki,

-  udział  w  krajowych  ćwiczeniach  i  wojewódzkim  treningu  sprawności  syren  alarmowych 

wykorzystywanych w systemie ostrzegania  i alarmowania ludności.

5. W zakresie realizacji na terenie Gminy programu „Bezpieczne Wspólnoty”:

-  współpraca  ze  Stowarzyszeniem  Trasy  Rowerowe  w  ramach  umowy  na  realizację  zadania 

publicznego pn. „Zapewnienie bezpieczeństwa publicznego mieszkańców w ruchu rowerowym” – 

przygotowanie dokumentacji rozliczeniowo - sprawozdawczej zadania. 

6. W zakresie zabezpieczenia logistycznego:

- rozliczono dotację celową przyznaną Gminie na zadania związane z Akcją Kurierską,
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- uruchomiono procedury zawarcie umów na 2014 rok: dostawa energii do 3 syren alarmowych

i najem części dachu pod syrenę przy ul. Dąbrowskiego 7,

- przygotowano dokumentację w zakresie utylizacji wybrakowanego sprzętu OC,

-  na  bieżąco  realizowano  przedsięwzięcia  mające  na  celu  utrzymanie  w  gotowości  bazy 

materiałowej  na realizację zadań obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego.

7. W zakresie OSP:

- na bieżąco prowadzono finansowanie działalności jednostek OSP w tym m.in. opłaty za energię 

przegląd sprzętu strażackiego, zakupy paliwa,

-  przygotowano  wniosek  na  powiększenie  dofinansowania  zakupu  lekkiego  samochodu 

pożarniczego, operacyjno - patrolowego dla OSP „Florian” w Strzybnicy,

-  podpisano  część  umów  zabezpieczających  działanie  OSP w  2014r.  (paliwo,  konserwatorzy 

sprzętu), 

- przygotowano dokumentację do podpisu umów na dostawę gazu do OSP „Florian” w Strzybnicy 

oraz OSP w Pniowcu.

- przygotowano zlecenie na konserwację samochodu FORD należącego do OSP w Pniowcu, 

- przygotowano zlecenie na zakup piły spalinowej dla OSP „Florian” w Strzybnicy, 

- prowadzono stałe ewidencje ilości zużytego paliwa, energii elektrycznej, wody, gazu.

Straż Miejska:
W okresie sprawozdawczym:

1. Straż Miejska przeprowadziła 308 interwencji, z czego:

• 123  dotyczyło spraw porządkowych,

• 185  dotyczyło  wykroczeń  drogowych  popełnionych  przez  kierujących  pojazdami,

gdzie w  43 przypadkach zastosowano urządzenia blokujące koła.

Jednocześnie przyjęto 170 interwencji od mieszkańców (102 porządkowe, 68 drogowych).

2. W  przeprowadzonych  308  interwencjach  ujawniono  245  wykroczeń  ściganych  z  urzędu 

przeciwko:

- bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji (99 pouczeń w tym 1 na pieszego, 75 m.k. w tym 7 

na pieszych, 21 postępowań),

- zdrowiu (2 pouczenia),

- urządzeniom użytku publicznego (4 pouczenia, 4 m.k, 1 wniosek do Sądu),

-  ustawie  o wychowaniu  w trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  (2 pouczenia,  4  m.k.), 

-  ustawie  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  (10  pouczeń,  2  m.k,  1  wniosek  do  Sądu,

5 postępowań),

-  ustawie  o  ochronie  zdrowia  przed  następstwami  używania  tytoniu  i  wyrobów  tytoniowych 

(3 pouczenia, 2 m.k.)

- ustawie o odpadach (10 pouczeń).
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W wykroczeniach tych:

- udzielono 100 pouczeń w ramach oddziaływania wychowawczego,

- zastosowano 87 postępowań mandatowych (na kwotę 8 100,00 zł.), 

-  wszczęto  26  postępowań  wyjaśniających  w  ramach  kodeksu  powstępowania  w  sprawach

o wykroczenia, gdzie:

- 21  dotyczyło wykroczeń drogowych (utrudnianie ruchu, parkowanie na skrzyżowaniach),

-  5  dotyczyło  niewykonania  obowiązku  przyłączenia  nieruchomości  do  istniejącej  sieci 

kanalizacyjnej,

- skierowano 2 wnioski o ukaranie do Sądu Rejonowego z tytułu:

     - zanieczyszczenia miejsca publicznego,

     - niezachowania zwykłych środków ostrożności przy trzymaniu psa.

3. W ramach powyżej przytoczonych interwencji do ważniejszych spraw zaliczyć należy:

- w wyniku przeprowadzonej w miesiącu październiku przez Straż Miejską kontroli „deratyzacji”, 

skontrolowano w sumie 12-stu zarządców nieruchomości oraz 7 Wspólnot Mieszkaniowych na 212 

adresach  (86  w  centrum  miasta  i  126  w  pozostałych  dzielnicach).  Przedmiotowa  kontrola,

którą objęto w szczególności budynki wielorodzinne i tereny osiedli mieszkaniowych nie wykazała 

przypadków naruszenia prawa w tym zakresie;

- kontynuując kontrolę newralgicznych miejsc pod kątem przebywania w nich bezdomnych w dniu 

22 października br. w garażu pustostanu przy ul. Szafirowej, zastano jednego bezdomnego, który 

nie był zainteresowany pomocą z naszej strony, w tym również skorzystania z noclegowni.

Miejski Zarząd Ulic i Mostów:
1. Zamówienia publiczne powyżej 14 tys. EURO:

-  wszczęto postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia publicznego dla zadania:

wykonanie  dokumentacji  projektowej  dla  zadania  pn.  „Budowa  ronda  w  ciągu  ul.  Kaczyniec

w Tarnowskich Górach”. 

2. W ramach bieżącego utrzymania jezdni i chodników wykonano:

- remonty cząstkowe masą mineralno - asfaltową nawierzchni jezdni ulic gminnych: Tysiąclecia, 

Św. Jacka, Beskidzkiej, Porannej, Odrzańskiej, Radosnej, Krótkiej, Lipowej, Bałtyckiej;

- uzupełnienia ubytków w nawierzchni dróg żużlem wielkopiecowym: ul. Wapiennej, Jemiołowej, 

Głogowej, Racławickiej, Tuwima, Sielanka;

- remonty fragmentów chodników w ciągu ulic: Towarowej, Radosnej, Bałkańskiej,

- bieżące utrzymanie oznakowania pionowego w ulicach: Kaczyniec, B.Śmiałego, Skłodowskiej, 

Skrzypczyka, Płuczki, Stromej, Odrodzenia,

-  oznakowania  poziome  ulic:  malowanie  przejść  dla  pieszych,  malowanie  linii  i  znaków

na  jezdniach:  Oświęcimskiej,  Piastowskiej,  Sikorskiego,  Aleji  Kwiatów,  Miodowej,  Równoległej, 

Korczaka.
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3. W  ramach  robót  remontowych  i  inwestycyjnych:  budowa  chodnika  przy  ul.  Szczęść  Boże

w Tarnowskich Górach.

4. W ramach  bieżącej działalności Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów:

- prowadzenie bieżących przeglądów stanu technicznego ulic,

- sporządzanie stosownych protokołów,

- prowadzenie bieżącej korespondencji,

- przyjmowanie interwencji  i skarg mieszkańców,

- wydawanie zezwoleń  na umieszczanie reklam w pasach dróg gminnych,

- wydawanie zezwoleń na zajęcie pasa drogowego, 

- wydawanie uzgodnień do projektów obcych inwestorów.

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej:
1. ŚWIADCZENIA POMOCY SPOŁECZNEJ:

- zarejestrowano 270 nowych wniosków o pomoc,

- wydano 1269 decyzji administracyjnych w sprawie pomocy społecznej,

• formy udzielonej pomocy:

- zasiłki stałe – 260 świadczeń,

- zasiłki okresowe – 466 świadczeń,

- zasiłki celowe – 807 świadczeń,

w tym: zasiłki celowe specjalne – 126 świadczeń

- w ramach realizacji programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” udzielono:

- zasiłków celowych na zakup żywności – 73 świadczenia,

- posiłków w szkołach (na podstawie decyzji) – 438 dzieciom,

- posiłków w szkołach ( na podstawie art. 6a) – 50 dzieciom,

- wyżywienia w przedszkolach i żłobkach – 141 dzieciom,

- finansowano posiłki na podstawie umowy – 119 osobom,

- finansowano  posiłki  wraz  z  dowozem  dla  mieszkańców  Domu

dla Bezdomnych Mężczyzn – 23 osobom;

- finansowano pobyt 73 osób w domach pomocy społecznej. 

- świadczono usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania dla 106 osób, w tym: 

- 58 osób korzystało z podstawowych usług opiekuńczych, 

- 43 osoby miały dostarczane posiłki do domu,

- 24 osoby korzystały ze specjalistycznych usług opiekuńczych, w tym:

▪ 10 osób w formie zabiegów rehabilitacyjnych,

▪   9 osób w formie asystenta osoby niepełnosprawnej,

▪  4 osoby z usług logopedy,

▪  2 osoby z porad psychologa.
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2. POMOC W RAMACH OŚRODKÓW WSPARCIA:

Rodzaj placówki
Ilość pensjonariuszy w okresie 

sprawozdawczym 
Dzienny Dom Pomocy dla Osób Starszych 

i Samotnych
60

Dom dla Bezdomnych Mężczyzn 23

Zespół Mieszkań Chronionych 74

Dzienny Dom Pomocy dla Osób Niepełnosprawnych 11

W  okresie  zimowym  w  Domu  dla  Bezdomnych  Mężczyzn  rozszerzono  pomoc  o  możliwość 

skorzystania z pobytu w Pokoju Niskoprogowej Pomocy Doraźnej w godz. 19:00 – 7:00. 

W okresie sprawozdawczym przebywało w nim rotacyjnie - 15 osób.

3. DODATKI MIESZKANIOWE:

- przyjęto nowych wniosków  -  163,

- wydano decyzji administracyjnych -  213,

- wypłacono świadczeń  -  905  na kwotę  -  184.681,89 zł.

4. DZIAŁ ŚWIADCZEŃ RODZINNYCH:

- wydano 586 decyzji, 

- wydano 124 zaświadczenia i pisma;

- wypłacono świadczenia na kwotę -  525.396,80 zł 

Liczba świadczeń Liczba rodzin

Zasiłki rodzinne z dodatkami 2 008 723

Świadczenia opiekuńcze 1 621 1 409

5. SEKCJA FUNDUSZU ALIMENTACYJNEGO:

-  wydano  119  decyzji  oraz  postanowienia  dotyczące  świadczeń  z  funduszu  alimentacyjnego

oraz dłużników alimentacyjnych,

- wystosowano 300 pism dotyczących funduszu alimentacyjnego,

- wypłacono świadczenia na kwotę – 179.770,00 zł,

-  złożono 8 wniosków do Starostwa Powiatowego w Tarnowskich Górach o zatrzymanie prawa 

jazdy dłużnikom alimentacyjnym,

-  złożono  8  wniosków  do  Prokuratur  Rejonowych  o  ściganie  dłużników  za  przestępstwo

określone w art. 209 par.1 kodeksu karnego.

Biuro Informatyki:
1. Realizacja projektu „System Informacji o Terenie”:

a) zakończono  procedurę  przygotowywania  dokumentacji  przetargowej  na  SIT  –  oczekuje
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na ogłoszenie przetargu;

b) zrealizowano dwie umowy promocyjne – ogłoszenia w prasie;

c) rozpoczęto przygotowanie dokumentacji przetargowej na modernizację serwerowni.

2. Realizacja prac nad spisem z natury – w zakresie sprzętu komputerowego i oprogramowania.

3. Przystąpiono  do  konkursu  z  działania  5.1  Kapitał  Ludzki  na  realizację  usług  on-line

wraz z wymianą systemu podatkowego.

4. Podłączono sprzęt komputerowy zlokalizowany na parterze przy ul. Sienkiewicza 2 do nowej 

sieci komputerowej.

5. Przeprowadzono podłączenie sieciowe dla monitoringu podczas realizacji Gwarków.

6. Prowadzona jest bieżąca obsługa zadań wynikająca z ochrony danych osobowych.

7. Obsługa  specjalistycznych  systemów  podatkowych,  księgowych,  ewidencji  ludności,  USC, 

DocFlow i innych.

8. Administracja nad obsługą teleinformatyczną Urzędu Miasta Tarnowskie Góry (serwery,  sieć 

komputerowa, komputery, drukarki, hot-spoty i inne). 

Wydział Organizacyjny:
1. W ramach interwencji przyjęto 4 mieszkańców, których sprawy dotyczyły:

• planu zagospodarowania przestrzennego;

• sprzedaży najmowanych lokali w bloku przy ul. Bema;

• pomocy z MOPS-u;

• bazy transportowej przy ul. Gliwickiej.

2. Rejestrowano akty prawne wydane przez Burmistrza Miasta.

3.  Realizowano bieżącą obsługę organizacyjną Urzędu.

Wydział Administracyjno-Gospodarczy:
1. Przygotowywanie wniosków o wszczęcie postępowań przetargowych.

2. Przygotowanie umów, zamówień i zleceń związanych z działalnością Wydziału.

Ponadto Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH, przypominając wypowiedź jednego z Radnych, 

na  październikowej  sesji,  dotyczącej  Zakładów  Chemicznych  powiedział,  że  została  podjęta 

„kolejna  próba”  wykreślenia  Zakładów  Chemicznych  S.A.  w  likwidacji  z  Krajowego  Rejestru 

Sądowego (trzecia). Wobec ciążącej na Zakładach Chemicznych prawomocnej decyzji Burmistrza 

Miasta Tarnowskie Góry w sprawie usunięcia odpadów, poprzednio złożone wnioski o upadłość 

zostały  odrzucone.  Burmistrz  Miasta  ocenił,  iż  jego  zdaniem,  wniosek  jest  bezprzedmiotowy

i zostanie odrzucony przez sąd. W wyniku odrzucenia wniosku o upadłość przez sąd, zostanie 

„podjęta  próba” wykreślenia  Zakładów  Chemicznych  z  KRS.  Wobec  ewentualnej  likwidacji 

podmiotu, który został zobowiązany do usunięcia odpadów, zaistnieje konieczność „zastępczego”
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ich usunięcia, którego koszt (poniesiony z budżetu Tarnowskich Gór) może wynieść około 100 mln 

złotych (przy „wykonaniu zastępczym” jest możliwość dochodzenia odszkodowania od istniejącego 

podmiotu). Burmistrz Miasta poinformował,  że zwrócono się do Sądu z zapytaniem w pewnych 

kwestiach  oraz  że  istnieje  realne  zagrożenie  obciążenia  Gminy  Tarnowskie  Góry  niniejszym 

zadaniem; negatywnie ocenił zachowanie osób, które podpisały wniosek do sądu.

W dalszej  kolejności  głos  zabrała  Zastępca  Burmistrza  Miasta  ds.  Społecznych  –  Jolanta 
TUSZYŃSKA  i  przedstawiła  informację  dotyczącą  organizowania  zajęć  dodatkowych

w placówkach przedszkolnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, odnosząc się do informacji Burmistrza 

Miasta – Arkadiusza CZECHA, w kwestii złożenia wniosku o wykreślenie Zakładów Chemicznych

z KRS, surowo ocenił zachowanie Radnych, którzy uczestniczyli w tym procesie. Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  powiedział,  że:  „(...)  ostatnie  standardy  Państwa  prawa  są  przekroczone

i Rzeczpospolita ewidentnie ewoluuje w kierunku republiki bananowej (...)”

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, oddał głos:

Prezesowi  Zarządu  OSP  „Florian”  w  Strzybnicy  -  Janowi  OZGA,  który  podziękował

za  wsparcie,  przyznane  dofinansowania  oraz  docenianie  funkcji  ratowniczej  jednostki.  Prezes 

zwrócił  uwagę,  że członkowie Ochotniczych Straży Pożarnych dysponują najlepszym sprzętem

w Powiecie  tarnogórskim.  Zwrócił  się  również  z  prośbą  do  Radnych  RM i  Burmistrza  Miasta

o dofinansowanie zakupu lekkiego samochodu pożarniczego, w kwocie 10 tys. zł i poinformował, 

że 70% środków zostało pozyskanych przez OSP we własnym zakresie. Przedmiotowy samochód 

ma zostać dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych (wymagających pomocy). Prezesowi 

Zarządu OSP „Florian”  w Strzybnicy złożył  wszystkim życzenia z  okazji  zbliżających się Świąt 

Bożego Narodzenia.

Przewodniczącej  Stowarzyszenia  Przyjaciół  Bezpańskich Zwierząt  "CICHY KĄT"  –  Annie 
WALCZAKOWSKIEJ, która podziękowała Burmistrzowi Miasta oraz Radzie Miejskiej za wsparcie 

budowy  nowego  schroniska.  Przewodnicząca  Stowarzyszenia  poinformowała,  że  otrzymano 

wymagane  dokumenty  i  rozpoczęto  inwestycję  oraz  zaprosiła  wszystkich  do  udziału  w  aukcji 

obrazów polskich plastyków, z której dochód będzie przeznaczony na budowę schroniska.

Przewodniczący Komisji ds. ROZWOJU, PROMOCJI MIASTA I OCHRONY ŚRODOWISKA – 
Tomasz OLSZEWSKI, który poinformował o posiedzeniu Komisji, którego  tematem była analiza 

/skierowanego do konsultacji  przez Zarząd Województwa Ślaskiego/ projektu Strategii  Rozwoju 
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Systemu  Transportu  Województwa  Śląskiego  oraz  przedstawił  wypracowane  stanowisko: 

- poprzeć przedstawione przez Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry uwagi i wnioski;

- upoważnić Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry do przedstawienia przedmiotowego stanowiska 

Marszałkowi Województwa Śląskiego.

Ad.4
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  przyjęcie  protokołu  z  sesji  Rady  Miejskiej  w  dniu

23 października 2013r.:

Wobec  braku  wniosków Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK, przystąpił

do procedury głosowania: 

Głosowanie: 
12 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 3 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Protokół Nr L/2013 sesji Rady Miejskiej został przyjęty.

Ad.5
Pierwsze czytanie projektu budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2014 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK poinformował,  iż  zgodnie  z  przyjętą 

zwyczajowo zasadą, pierwsze czytanie budżetu nie podlega dyskusji.

Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH poinformował o najistotniejszych kwestiach, koniecznych

do uchwalenia budżetu (wraz z prezentacją multimedialną).

 

Projekt  budżetu  miasta  Tarnowskie  Góry  na  2014  rok  przedstawiła  i  omówiła  szczegółowo 

Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO.

Wobec  przyjętego  zwyczajowo  sposobu  postępowania  i  braku  chętnych  do  dyskusji 

Przewodniczący Rady Miejskiej, przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

W związku z złożonym przez grupę Radnych projektem uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców 

usług  z  zakresu  zbiorowego  odprowadzania  ścieków Przewodniczący  Rady  Miejskiej  - 
Stanisław KOWOLIK,  wspólnie  z  Przewodniczącym  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA

I OCHRONY ŚRODOWISKA – Tomaszem OLSZEWSKIM, zwołali posiedzenie niniejszej Komisji, 

celem zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 
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Wobec powyższego:

• Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Stanisław KOWOLIK,  ogłosił  przerwę  w obradach

od godz. 11:30 do 12:00.

• Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK, wznowił obrady.

Ad.6
Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę

i zbiorowego odprowadzania ścieków dla miasta Tarnowskie Góry na okres od dnia 1 stycznia 

2014r. do dnia 31 grudnia 2014r.”.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej – Antoni ZIENTKOWSKI,  przedstawił przedmiotowy 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY  ŚRODOWISKA – 
Tomasz OLSZEWSKI  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.

Dyskusja:

Radny Piotr SZCZĘSNY powiedział, że omawiany projekt uchwały jest bardzo obszerny i zawiera 

wiele danych (składników cenotwórczych), trudnych do szczegółowego rozeznania. Radny odniósł 

się  do  przebiegu  posiedzenia  Komisji  opiniującej  przedmiotowy  projekt  oraz  zapytał

czy zużycie wody spada w gospodarstwach domowych, czy również w zakładach przemysłowych

i jak dokonać takiej oceny? Powiedział również o koszcie wykonania przyłącza kanalizacyjnego, 

stracie  wody  (podanej  przez  WPWiK –  23%)  i  zapytał  z  czego  ona  wynika,  z  nieszczelnych 

wodociągów, awarii i kradzieży wody? W umowie z PWiK zawarto zapis dotyczący Wieloletniego 

Planu  Inwestycyjnego  i  czy  został  on  zrealizowany  oraz  ile  dodatkowo  wykonano  sieci 

kanalizacyjnych i wodociągowych? Radny odniósł się do rosnących cen wody i zapytał o symulację 

cen wody do roku 2020 oraz  zwrócił  się  do Burmistrza  Miasta  o  możliwość  przeprowadzenia

w przyszłym roku „upublicznionej” debaty nad niniejszym tematem.

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  przekazał dalsze prowadzenie 

obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej – Franciszkowi NOWAKOWI.

Radny Marek PYLA powiedział o czynnikach wpływających na cenę wody: waluta, paliwo i inflacja

i zapytał o powód wzrostu cen wody i ścieków o 105%, w trakcie kadencji obecnego Burmistrza 
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Miasta,  podczas  gdy  inflacja  w  tym  okresie  wynosiła  22%.  Oczyszczalnia  ścieków  została 

wybudowana za pieniądze mieszkańców i osiąga ona efekt ekologiczny, „(...) natomiast brak jest 

efektu ekonomicznego (...)”,  który jest konieczny przy wprowadzeniu nowych technologii. Radny 

zapytał dlaczego nowej oczyszczalni nie przekazano innej firmie i dlaczego nie renegocjowano 

umowy z VEOLIĄ? Dlaczego stawki cen za wodę i odprowadzanie ścieków są równe i powiedział, 

że jego zdaniem to „oszustwo”? Powiedział również, że wyniki głosowania poznają mieszkańcy. 

Tarnowskich Gór.

Radny  Andrzej  KOMENDERSKI  poprosił  o  podanie  całkowitego,  rocznego  zużycia  wody,

w przeliczeniu na jednego mieszkańca? Radny podkreślił,  że opłaty abonamentowe w grupach 

stanowią duże obciążenie dla mieszkańców i zapytał jakie czynniki/czynności wpływają na różnice 

cen w grupach I i III (różnica 12,58 zł)? W bieżącym roku całkowity wzrost cen za odprowadzanie 

ścieków wynosi  10,94  %.  Jak  dochód  z  tytułu  czynszów i  dywidendy,  w  kwocie  5.070.150  zł 

wpływa na taryfy?  Radny odniósł  się  również do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego i  zwrócił 

uwagę, że inspektor PWiK winien uczestniczyć w „odbiorach” przyłączy, realizowanych przez firmy 

zewnętrzne.

Radny Janusz ŚNIETKA powiedział, że:  „(…) brak konsultacji tego projektu uchwały z Radami  

Dzielnic  to  duże  niedopatrzenie  (...)”.  Rada Dzielnicy  SOWICE wydała  negatywne stanowisko

do  podwyżek  wody  i  odprowadzania  ścieków.  Zaproponował,  aby  przeprowadzać  konsultacje

z jednostkami pomocniczymi i dopiero wtedy można by przystąpić do głosowania.

Radny Jarosław ŚLEPACZUK powiedział, że Tarnowskie Góry są jednym z najdroższych miast

i  nawiązał  do  projektu  uchwały  w  sprawie  dopłat  dla  odbiorców  usług,  odrzucenia 

zaproponowanych  taryf  oraz  możliwości  ustawowych  w  tym  zakresie.  Radny  zaproponował

żeby środki  na dopłaty pozyskać  „z  dzierżawy składników majątkowych”  (kwota  ok.  3  mln.  zł)

i „z tytułu dywidendy” (kwota ok. 1,5 mln. zł) oraz poinformował, że zostanie sporządzona „ankieta 

nastrojów mieszkańców w zakresie akceptacji taryf”.

Radny Stefan NOWAK zapytał o ile wzrośnie miesięcznie cena wody i odprowadzania ścieków

na 1 mieszkańca (przy średnim zużyciu) oraz ile PWiK wydało na inwestycje?

Radny  Stefan  ZIENTOWSKI  pozytywnie  ocenił  działalność  PWiK  w  zakresie  reagowania

na awarie lub czyszczenia odpływów. Powiedział, że jest przeciwny dopłatom i wskazał inne formy 

pomocy mieszkańcom w kwestii opłat (np. poprzez MOPS).

Radny  Tomasz  OLSZEWSKI  zaapelował  do  Radnych  o  merytoryczną  dyskusję  i  poparcie 
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projektu uchwały.

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK, przejął prowadzenie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  –  Marek JAWORSKI  zwrócił  uwagę,  że środków,  które 

miałyby  zostać  przeznaczone  na  dopłaty,  nie  ujęto  w  budżecie.  Wypowiedział  się  na  temat 

zgodnego z zasadami prawa, wyliczenia taryf oraz realizacji przedsięwzięć ze wsparciem środków 

unijnych (w przeciwnym przypadku  obciążałyby  mieszkańców).  Podniesienie  standardów życia 

wraz z rozwojem i modernizacją miasta wymaga przeniesienia części kosztów na mieszkańców 

(podwyżek podatków i opłat). Wiceprzewodniczący RM podkreślił, że nie ma potrzeby dopłacania 

wszystkim do wody i ścieków, ponieważ społeczeństwo jest bardzo zróżnicowane i część może 

bez problemu ponosić koszty, natomiast grupa osób z problemami finansowymi, może otrzymać 

wsparcie poprzez MOPS. Wobec przedstawionych faktów Wiceprzewodniczący RM poinformował, 

że nie będzie głosował za dopłatami.

Radny Janusz WOJEWODZIC zwrócił się do Radnych i Burmistrza Miasta, aby znaleźć wspólne 

rozwiązanie w kwestii dopłat dla mieszkańców.

Radny Krzysztof  ŁOZIŃSKI  powiedział,  iż  dopłaty  są wskazane,  ale  nie  dla  wszystkich  tylko

dla grupy najbardziej potrzebujących; wskazał konieczność wypracowania odpowiedniego systemu 

pomocy.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  Piotr  SKRABACZEWSKI,  nawiązał  do  wypowiedzi  Radnych

w  kwestii  dopłat  i  i  ocenił  je  jako  niekonsekwentne  w  stosunku  do  zapisów  we  wnioskach,

złożonych przez „grupę Radnych” do budżetu Miasta na 2014 rok. Ustawodawca nie przewidział 

konsultacji  społecznych  przy  tego  rodzaju  uchwałach  -  zatwierdzenie  taryf,  natomiast

o  prywatyzacji  spółki  miejskiej  –  MPWiK,  zadecydowała  Rada  Miejska  (ogromne  straty  wody

i  ujemny wynik  finansowy).  W przypadku dostawcy wody istnieje  „monopol  naturalny”,  Spółka 

wydała  7  mln  zł  na  inwestycje  towarzyszące  I  fazie  budowy  kanalizacji.  Wzrost  taryf  jest 

uzależniony  od  rosnących  „kosztów  w  układzie  rodzajowym”  (cena  energii,  najniższe 

wynagrodzenia  itp.).  Spółka  podejmuje  starania  mające  na  celu  uniezależnienie  się  od  GPW, 

jednakże nabywa aż 60% wody. Cały proces prywatyzacji,  zarządzania majątkiem i umowa nie 

przewidywały  żadnych  dopłat.  Gospodarka  wodno-ściekowa  bardzo  obciąża  budżety  gmin

i  wypowiedzi  dotyczące  „znalezienia  środków”  są  nieodpowiednie.  Straty  wody  są  niewielkie 

i  są  obliczane  na  kilometr  sieci,  a  nie  procentowo.  Wieloletni  Plan  Inwestycyjny  PWiK został 

zrealizowany  precyzyjnie,  każda  jego  zmiana  była  uzgadniana  (ze  względu  na  Fundusz 

Spójności).  Ponadto Zastępca Burmistrza Miasta wypowiedział  się na temat modernizacji  sieci,
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przekazania  zarządzania  nowo  wybudowaną  oczyszczalnią  ścieków,  środków  na  dopłaty

dla odbiorców i odliczeń Vat-u przez Gminę.

Marta  BIS  -  Prezes  Zarządu  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Tarnowskich 
Górach  poinformowała,  że miesięczny koszt opłat na jednego mieszkańca wzrośnie o 2,90 zł. 

Spółka współpracuje  z  mieszkańcami  w zakresie  ściągalności  zaległości,  rocznie  dokonuje  się

10-15 sztuk zakręceń wody. W 2013 roku PWiK wydało na inwestycje 2.230.000 zł, 860.000 zł

na wyposażenie przekazane w leasing oraz na inwestycje I fazy Funduszu Spójności – 7.500.000 

zł.  Prezes  Zarządu  wyjaśniła  kwestie  opłat  abonamentowych  w  poszczególnych  grupach 

abonamentowych  oraz  ich  poszczególne  składniki  (opłata  za  gotowość  i  utrzymanie  systemu

–  ok.  15%,  monitoring  sieci,  amortyzacja  i  obsługi).  Ilość  ścieków  jest  mierzona,  zgodnie

z  zapisami  ustawowymi,  według  wskazań  wodomierza  (jest  możliwość  zainstalowania 

dodatkowego wodomierza, do bezpowrotnego zużycia wody, gdy np. woda wchodzi w produkt). 

Ponadto  Prezes  Zarządu  powiedziała  o  inwestycjach  ekologicznych  i  dobrej  jakości  wody

na lokalnym terenie.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  podziękował  przedmówcom  za  wyczerpujące 

wypowiedzi,   odniósł  się  do  wypowiedzi  Radnych  i  powiedział,  że  całe  Miasto  jest  objęte 

gospodarką wodno-ściekową i nawiązał do wysokich lokat Tarnowskich Gór w kilku przykładowych 

rankingach.

Ad vocem:

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Marek JAWORSKI, ponownie wypowiedział się na temat 

racjonalnego i uzasadnionego wyliczenia taryf.

Radny Jarosław ŚLEPACZUK odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Miasta i nawiązał 

do interpretacji przepisów w zakresie dopłat.

Radny Janusz ŚNIETKA zapytał czy wymieniono w Mieście wszystkie wodomierze (podlegające 

„manipulacjom” przez odbiorców).

Wypowiedzieli  się również:  Radny Marek PYLA i  Radny Piotr SZCZĘSNY, którzy nie wnieśli 

uwag do przedmiotowego projektu uchwały

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH  poinformował,  że  Rady  Dzielnic  mają  działanie 

opiniotwórcze  w  kwestii  budżetu  oraz  że   zostanie  powołany  zespół  (złożony  z  urzędników

i  Dyrektora  MOPS-u),  który  zajmie  się  rozważeniem  możliwości  przyznania  dopłat  do  wody 
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(najbardziej potrzebującym).

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały: 

Głosowanie: 
12 Radnych „za”, 8 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr LI/513/2013  w  sprawie   zatwierdzenia  „Taryf
dla  zbiorowego zaopatrzenia  w wodę i  zbiorowego odprowadzania  ścieków dla  miasta 
Tarnowskie Góry na okres od dnia 1 stycznia 2014r. do dnia 31 grudnia 2014r.”.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7
Kolejnym punktem porządku obrad był  projekt  uchwały w sprawie  dopłat  dla  odbiorców usług

z zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY  ŚRODOWISKA – 
Tomasz  OLSZEWSKI  poinformował,  na  posiedzeniu  Komisji,  zwołanym  w  trybie  nagłym

(w przerwie obrad sesji)  negatywnie zaopiniowano przedmiotowy projekt uchwały oraz Komisja 

zdecydowała, aby projekt uchwały odesłać do ponownego opracowania przez wnioskodawców.

Wobec powyższego  Przewodniczący Komisji – Tomasz OLSZEWSKI  złożył  wniosek formalny

o odesłanie projektu uchwały do ponownego opracowania.

W ramach głosów „za”  i  „przeciw”  wypowiedzieli  się: Radny Jarosław ŚLEPACZUK i  Radny 
Tomasz OLSZEWSKI.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –  Stanisław  KOWOLIK,  przystąpił  do  głosowania  wniosku 

formalnego zgłoszonego przez Przewodniczący Komisji i wypracowanego przez Komisję:

Głosowanie: 
15 Radnych „za”, 3 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  złożył  wniosek formalny o skreślenie 
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punktu 7 porządku obrad i przystąpił do jego głosowania: 

Głosowanie: 
14 Radnych „za”, 4 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Ad. 8 i 9
Kolejnymi punktami porządku obrad były: projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tarnowskie Góry i  projekt uchwały w sprawie  zmian w uchwale budżetowej

na 2013 rok.

Przed  przystąpieniem  do  omówienia  powyższych  projektów  uchwał  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza  Miasta  o  wspólne 

procedowanie na tymi punktami porządku obrad. Wobec zgody Burmistrza Miasta i braku głosów 

„przeciw”, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do realizacji porządku obrad.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  zgłosił  autopoprawki  do  przedmiotowych  projektów 

uchwał.

Skarbnik  Miasta  –  Janina  NAMYSŁO, przedstawiła  (łącznie)  przedmiotowe  projekty  uchwał, 

zgodnie z uzasadnieniami i wraz z jedną autopoprawką.

Przewodniczący  Komisji  BUDŻETOWEJ  –  Feliks  KOWALSKI poinformował,  że  Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał.

 

Dyskusja:

Radny Janusz ŚNIETKA zapytał o kwotę 200.000 zł na budowę infrastruktury wizyjnej, na jakim 

etapie  jest  jego  realizacja  (czy  wyłoniono  wykonawcę,  czy  środki  zostaną  wydatkowane

w bieżącym roku)?

Naczelnik  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  –  Wojciech  ŻMUDZIŃSKI  poinformował,

iż  niniejszy  temat  był  poruszany  i  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  PRAWORZADNOŚCI

I BEZPIECZEŃSTWA (w dniu 26.11.2013r.). Zarezerwowano w budżecie Miasta środki, w kwocie 

200 tys.  zł  i  planowano w październiku  br.  ogłosić  postępowanie  przetargowe.  W sierpniu  br. 

okazało się,  że Urząd Marszałkowski posiada dodatkowe środki i  ponownie rozpatruje wniosek

o dofinansowanie, złożony przez Tarnowskie Góry (na kwotę 1.700.000 zł). Istnieje bardzo duże 
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prawdopodobieństwo  przyznania  tych  środków  i  jednocześnie  konieczność  uruchomienia 

procedury dla tego projektu (realizacja do I kwartału 2015 roku). Realizacja monitoringu będzie 

przebiegała całościowo na terenie całego Miasta. Opracowano już program funkcjonalno-użytkowy 

na budowę monitoringu (na 5 kamer) i w przypadku nieuzyskania dofinansowania ruszy budowa 

monitoringu wraz z dwoma miejscami obserwacji (Komenda Powiatowa Policji oraz siedziba Straży 

Miejskiej). 

Wobec  braku  dalszych  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej –  Stanisław 
KOWOLIK, przystąpił do procedury głosowania projektów uchwał w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry 

Głosowanie: 
14 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LI/514/2013  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• zmian w uchwale budżetowej na 2013 rok wraz z autopoprawką

Głosowanie: 
13 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LI/515/2013  w sprawie zmian w uchwale budżetowej
na 2013 rok.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.10
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały

Nr XLV/478/2013 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 26 czerwca 2013 roku w sprawie 

określenia  wysokości  sumy,  do  której  Burmistrz  Miasta  Tarnowskie  Góry  może  samodzielnie 

zaciągać zobowiązania.

Skarbnik  Miasta  –  Janina  NAMYSŁO  przedstawiła  przedmiotowy  projekt  uchwały,

wraz z uzasadnieniem.
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Przewodniczący  Komisji  BUDŻETOWEJ  –  Feliks  KOWALSKI poinformował,  że  Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał.

Dyskusja:

Radny  Janusz  ŚNIETKA  odnosząc  się  do  środków,  w  kwocie  48.000  zł,  przeznaczonych

na zakup usług ochrony fizycznej dla budynku noclegowni, zapytał o roboczogodziny i czasookres 

dotyczący systemu ochrony.

Zastępca Dyrektora MOPS – Urszula KRASIŃSKA poinformowała, że jest kontynuacja zadania 

z roku poprzedniego, zakup usług ochrony rozpoczęto od IV kwartału 2012 roku. Zakup usługi 

obejmuje 5 tys. godzin i ochronę budynków w godzinach nocnych (od 22:00 do 6:00). 

ad vocem:

Radny Janusz ŚNIETKA zapytał czy jest wymagane, aby pracownicy ochrony posiadali licencje

pracownika  ochrony  fizycznej  i  do  jakich  firm  zwrócono  się  z  zapytaniem  ofertowym?  Radny 

zapytał dlaczego ochrony budynku gminnego nie świadczy Straż Miejska?

Zastępca  Dyrektora  MOPS –  Urszula  KRASIŃSKA  odpowiedziała,  że  pracownicy  posiadają 

licencje ochrony i są oni zatrudnieni w firmie IMPEL.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWSKI, odniósł się do kwestii ochrony budynku 

noclegowni przez Straż Miejską oraz podkreślił, że działa ona na podstawie ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminie.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie: 
16 Radnych „za”, 1 Radny „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr LI/516/2013  w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr  XLV/478/2013  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  26  czerwca  2013  roku
w sprawie określenia wysokości sumy, do której Burmistrz Miasta Tarnowskie Góry może 
samodzielnie zaciągać zobowiązania.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.11
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie akcji 

nowej emisji Agencji Inicjatyw Gospodarczych S.A. w Tarnowskich Górach i pokrycia akcji wkładem 

pieniężnym.

Pełnomocnik  Burmistrza  Miasta  ds.  Gospodarowania  Majątkiem  Gminy  –  Krystyna 
KOSMALA, przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Komisji  ds.  Rozwoju,  Promocji  Miasta i  Ochrony Środowiska –  Tomasz 
OLSZEWSKI poinformował, że projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.

Dyskusja:

Radny Janusz ŚNIETKA zwrócił się o opinię Radcy Prawnego dotyczącą udziału w głosowaniu 

nad projektem uchwały, przez jednego z Radnych, posiadającego akcje AIG.

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  przekazał dalsze prowadzenie 

obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej – Franciszkowi NOWAKOWI.

Radny Piotr  SZCZĘSNY  wyraził  zaniepokojenie wartością  nominalną akcji  (43.304.480,00 zł), 

ponieważ w najbliższym czasie ulegną one częściowej dewaluacji. Radny zapytał o harmonogram 

realizacji budowy hali i czy budowa przebiega zgodnie z nim?

Radny Kazimierz SZCZERBA złożył wniosek merytoryczny dotyczący uczestniczenia w obradach 

najbliższej  sesji  Prezes AIG,  który poinformowałby na jakim etapie  jest  realizacja budowy hali

oraz przedstawił sytuację finansową Spółki.

Radca  Prawny  –  Grzegorz  CZUDAJ  poinformował,  iż  Radny  posiadający  akcje  AiG,

jest  akcjonariuszem  mniejszościowym  i  przyjęta  uchwała  nie  ma  związku  bezpośredniego

i nie zachodzi konflikt interesów.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  Piotr  SKRABACZEWSKI  poinformował,  że  wartość  Spółki

nie  zależy  wyłącznie  od  kwestii  technicznych  (np.  zużycia  budynków,  maszyn),  lecz  również

od  wygenerowanej  nadwyżki  finansowej.  Narastające  wyniki/sprawozdania  wskazują  się,

że za bieżący rok Spółka osiągnie dodatni wynik finansowy.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Franciszek  NOWAK  poinformował,  że  złożony

przez  Radnego  Kazimierza  SZCZERBĘ  wniosek  merytoryczny  nie  spełnia  wymogów 

regulaminowych i nie zostanie poddany głosowaniu.

Ad vocem:

Wypowiedzieli się: Radny Janusz ŚNIETKA i Radny Piotr SZCZĘSNY,  którzy nie wnieśli uwag 

do przedmiotowego projektu uchwały.

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK przejął prowadzenie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie: 
12 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 6 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LI/517/2013 w sprawie wyrażenia zgody na objęcie akcji 
nowej emisji Agencji Inicjatyw Gospodarczych S.A. w Tarnowskich Górach i pokrycia akcji 
wkładem pieniężnym.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.12
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Publicznym Nr 1 prowadzonym przez Gminę Tarnowskie Góry.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  przedstawił  przedmiotowy  projekt  uchwały,

wraz z uzasadnieniem oraz prezentacją multimedialną.

Przewodniczący  Komisji  ds.  RODZINY,  ZDROWIA i  SPRAW  SPOŁECZNYCH  –  Tadeusz 
TORBUS poinformował, że Komisja nie wyraziła opinii na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Dyskusja:

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Franciszek  NOWAK  oraz Radny  Jarosław 
ŚLEPACZUK  złożyli  dwa  (jednakowo  brzmiące)  wnioski  formalne o  ograniczenie  czasu 

wypowiedzi do 3 minut.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej –  Stanisław  KOWOLIK,  przystąpił  do  głosowania  wniosku 

formalnego zgłoszonego przez Radnych:

Głosowanie: 
12 Radnych „za”, 1 Radny „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Radny Janusz ŚNIETKA  odniósł  się do opiniowania niniejszego projektu przez Komisje Rady 

Miejskiej oraz do kwestii przeprowadzonych konsultacji społecznych.

Radna  Monika  OLEŚ  pokreśliła,  że  posiadanie  i  prowadzenie  żłobków  przez  Gminę

jest  „powodem  do  dumy”. Radna  zapytała  czy  jest  konieczne  podnoszenie  opłat  za  żłobek

dla uzyskania kwoty około 13.000 zł dochodów rocznie?

Radny Łukasz GARUS negatywnie wypowiedział  się  na temat  wystąpienia  Burmistrza Miasta 

dotyczącego prowadzenia żłobków przez Gminę oraz przedmiotowego projektu uchwały. Radny 

nawiązał również do ustawowej możliwości częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat.

Radny Kazimierz SZCZERBA powiedział, że jego zdaniem, żłobek jest najtańszą formą opieki

dla ludzi z niskimi dochodami.

Radny Piotr SZCZĘSNY złożył wniosek formalny, o odesłanie projektu uchwały do Komisji, celem 

ponownego rozpatrzenia. 

Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  –  Marek  JAWORSKI  zwrócił  uwagę,  że  przedmiotowy 

projekt uchwały jest „wykonaniem” wcześniej podjętej uchwały. Wiceprzewodniczący RM odniósł 

się również do wypowiedzi przedmówców, dotyczących podnoszenia opłat.

Wypowiedzieli  się  również:  Radny  Stefan  ZIENTKOWSKI,  Radny  Janusz  WOJEWODZIC, 
Radny  Tomasz  OLSZEWSKI  i  Radny  Tadeusz  TORBUS,  którzy  nie  wnieśli  uwag

do przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  odniósł  się  do  wypowiedzi  Radnych  i  powiedział,

że  konsultacje  społeczne  przeprowadzono  zgodnie  z  zapisami  uchwały  oraz  zwrócił  uwagę,

że podniesienie opłat jest konieczne ze względu na inflację.
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Ad vocem:

Radny Łukasz GARUS ponownie wypowiedział się na temat zwolnień i zniżek z opłat za pobyt

w żłobku, dla rodziców z niskimi dochodami.

Wypowiedzieli się również: Radny Janusz ŚNIETKA, Radny Piotr SZCZĘSNY i Radny Tadeusz 
TORBUS, którzy nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej –  Stanisław  KOWOLIK,  przystąpił  do  głosowania  wniosku 

formalnego zgłoszonego przez Radnego Piotra SZCZĘSNEGO:

Głosowanie: 
6 Radnych „za”, 10 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Stanisław KOWOLIK przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie: 
10 Radnych „za”, 5 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LI/518/2013 w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku 
Publicznym Nr 1 prowadzonym przez Gminę Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.13
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii

w Tarnowskich Górach na 2014 rok.

Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Rozwiązywania Problemów Uzależnień - Kajetan KANSY 
przedstawił przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący  Komisji  ds.  RODZINY,  ZDROWIA i  SPRAW  SPOŁECZNYCH  –  Tadeusz 
TORBUS poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
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Dyskusja:

Radny  Feliks  KOWALSKI zwrócił  się  do  Pełnomocnika  o  ujęcie  w  planie  pracy,  kontroli

w tarnogórskich szkołach, w zakresie posiadania narkotyków.

Radny  Janusz  ŚNIETKA  nawiązał  do  wypowiedzi  przedmówcy  oraz  pozytywnie  ocenił 

przedstawione informacje dotyczące profilaktyki uzależnień.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH  powiedział,  że  zostaną  przeprowadzone  rozmowy

w kwestii niniejszych kontroli, z użyciem psa (Gmina Tarnowskie Góry sfinansowała zakup takiego 

psa).

Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Rozwiązywania Problemów Uzależnień - Kajetan KANSY 
poinformował,  że  użycie  psa  jest  możliwe  wyłącznie  po  zgłoszeniu  Dyrektora  lub  pedagoga

na Policję o podejrzeniu posiadania narkotyków.

Ad vocem:

Wypowiedział się  Radny Janusz ŚNIETKA,  który nie wniósł uwag do przedmiotowego projektu 

uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie: 
16 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LI/519/2013 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
w Tarnowskich Górach na 2014 rok.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.14
Kolejnym punktem porządku obrad były interpelacje, wnioski, pytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK poinformował, że:

*7  listopada  br. –  otrzymałem  odpowiedź  na  interpelację  Radnych  Feliksa  KOWALSKIEGO 
i  Krzysztofa  ŁOZIŃSKIEGO  w  sprawie  utrzymania  nawierzchni  dróg  gminnych 

oraz odprowadzania wód opadowych z dróg.
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*12 listopada br. – wpłynęła odpowiedź na interpelację  Radnego Janusza ŚNIETKI w sprawie 

wysokości długów Gminy.

Radny Stefan ZIENTKOWSKI złożył wniosek formalny o składanie interpelacji na piśmie. 

W ramach głosów „za” i „przeciw” wypowiedział się Radny Janusz ŚNIETKA.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku formalnego:

Głosowanie: 
10 Radnych „za”, 4 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Ad. 15
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, stwierdził wyczerpanie porządku obrad

i słowami „Szczęść Boże”, zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach.

sporządzono:20.12.2013r.

protokołowała:

Aleksandra KORBEL

Przewodniczący Rady Miejskiej

     /-/ Stanisław KOWOLIK
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